
{æ

gemeenre

Nijkerk

Gemeenteraad van Nijkerk
Postbus 1000
3860 BA NIJKERK

Uw brief van

Uw kenmerk

Datum 29 oktober 2019 3 0 I 0l{t', 2û ¡g

Ons kenmerk 97973

Bijlage

Behandeld door P.P. Lindner

Team Adviseurs Dagelijks LevenOnderwerp Aanbesteding leerlingenvervoer2020

Geachte heer, mevrouw,

lngaande het schooljaar 2020 - 2021wordt het leerlingenvervoer opnieuw aanbesteed

Aanleiding
Periodiek moet het leerlingenvervoer opnieuw aanbesteed worden. Sedert het schooljaar 2O1T - 2O1A
is de verantwoordelijkheid voor de uitvoering en de aanbesteding belegd bij de Gemeenschappelijke
Regeling Food Valley. Bij deze GR is ook het vraagafhankelijk vervoer/regiotaxi belegd. De GR koos
bij aanvang voor een vorm waarbij een regiecentrale de coördinatie van het vervoer op zich zou
nemen, waarbij in de toekomst synergie mogelijk zou zijn door de leegritten van het leerlingenvervoer
in te zetten voor vraagafhankelijk vervoer.

Direct bij de eerste start van het vervoer bleek dat deze vorm niet werkte. Ten koste van het vervoer
van de kinderen, waar veel klachten over waren. De regiecentrale heeft feitelijk nooit gefunctioneerd
zoals het bedoeld was. Synergie met het vraagafhankelijk vervoer is niet tot stand gekomen. De
vervoerscoördinatie van het leerlingenvervoer werd overgenomen door één van de vervoerders, wat
extra kosten met zich mee bracht. Om definitief afscheid te kunnen nemen van de organisatievorm
moet opnieuw aanbesteed worden. U bent hierover in december geïnformeerd door de
gemeenschappelijke regeling (lnformatiebrief 188221d.d. 3 december 2018). Met het afscheid van de
organisatievorm van het vervoer vervalt ook nut en noodzaak om het vervoer onder te brengen bij de
GR-

Leerlingenvervoer op dit moment
Het leerlingenvervoer verloopt op dit moment over het algemeen goed. De klanttevredenheid is goed
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en gemiddeld zit meer dan 90% van de kinderen niet langer dan 60 minuten in het busje. Twee-derde

van het vervoer wordt gecombineerd met het vervoer van kinderen uit andere gemeenten. Wat blijft is

dat het een dienst is waarbij chauffeurs elke dag moeten omgaan met een doelgroep kwetsbare

kinderen met ieder hun specifieke begeleidingsvraag, waarbij incidenten mogelijk blijven.

Hoe verder
Bij het leerlingenvervoer staat en blijft het belang van de kinderen voorop staan. Naar school gaan is

voor alle kinderen belangrijk, maar voor kinderen die kwetsbaar ziin is naar schoolgaan extra

belangrijk voor structuur, kwaliteit van leven en toegang tot onderuvijs wat voor hen het meest passend

is.

Onderzochte opties
De afgelopen maanden heeft het college onderzocht welke organisatievorm voor de Nijkerkse

kinderen het beste is en voor de gemeente een betaalbare optie blijft. Belangrijkste elementen daarin

zijn en blijven: de kwaliteit en continu'iteit van de chauffeur en de reistijd (ook 60 minuten kan nog te

lang zijn).

Opties die onderzocht zijn waren: a) als gemeente het vervoer zelf aanbesteden, b) aanbesteden

samen met de huidige samenwerkingspartners in FoodValley-verband, c) samen met Barneveld en

met Scherpenzeel en Renswoude aanbesteden of samen met d) Amersfoort-Eemland of e)

samen met Noord-West Veluwe.

Regionale samenwerki ng

Zelf aanbesteden leek lange tijd een gunstige optie, omdat Nijkerk drie gelijkwaardige

vervoersstromen kent (naar het noorden, naar de regio Amersfoort en naar Barneveld-Ede).

Nadelen van deze optie zijn a)dat de huidige combinatiemogelijkheden met Barneveld (naar

Barneveld, naar Ede, maar zeker ook naar het noorden) vervallen en dat daardoor deze optie niet

mogelijk is binnen het bestaande budget, b) dat er voor leerlingenvervoer zowel organisatorisch als

financieel veel specifieke expertise nodig is die gemakkelijker in een samenwerkingsverband in te

vullen is en tenslotte, c), doen wij daarbij ook de kinderen te kort die samen met hun school- of

klasgenoten uit andere gemeenten naar hun school reizen in met name Harderwijk, Ermelo,

Barneveld en Ede.

Aanhaken bij een andere regio dan FoodValley was gezien de looptijd van de contracten daar niet

mogelijk. De meeste synergie zit in samenwerking met Barneveld (waar we nu al verreweg het meeste

mee combineren). Ede en Wageningen hebben inmiddels besloten samen zelfstandig te gaan

aanbesteden, zoals Rhenen en Veenendaal al langer samen optrekken. Scherpenzeel en Renswoude

hebben er voor gekozen om aan te sluiten bij Nljkerk en Barneveld.

Belangrijkste uitgangspu nten

Gezamenlijk hebben wij er inmiddels voor gekozen dat de maximale reistijd wordt teruggebracht van

g0 minuten naar 75 minuten. Behalve waar dat vervoerstechnisch niet mogelijk is, zoals bij vervoer

naar St. Michielsgestel. Bij vervoer waar 60 minuten nog te lang is gaat gelden dat het vervoer

'volgens de kortst mogelijke en meest logische efficiënte route' moet plaats vinden. De kwaliteit van

het vervoer is uitgebreid vastgelegd in een nota van uitgangspunten. Belangrijkste

elementen daarin zijn de kwaliteit en continu'iteit van de chauffeurs en de duurzaamheid van

het vervoer.
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leder van de vier gemeenten gaat hetzelfde tarief betalen per leerling-kilometer, waarbij de
mogelijkheid tot combineren de prijs lager moet houden. De vervoerscoördinatie komt te liggen bij de
vervoerder. De verantwoording voor de aanbesteding tot en met de gunning blijft bij de
gemeenschappelijke regeling liggen. Vanaf dat moment ligt het contract en het contractbeheer om
pragmatische redenen bij een van de vier gemeenten. Momenteel wordt bekeken of Barneveld deze
rol op zich kan nemen.

Het is en blijft uitgangspunt dat het vervoer ook binnen deze aanbesteding mogelijk blijft binnen het
huidige budget.

Communicatie met de ouders
De ouders worden op dit moment op gelijksoortige wijze geïnformeerd over de stand van zaken. De
lokale begeleidingsgroep zal de komende maand mondeling bijgepraat en geconsulteerd worden.

Met vriendelijke groet,

Burgemeester en wethouders van Nijkerk,

De loco-secretaris, De burgemeester,

de Donga de mr. drs. G.D. Renkema
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